



General Assembly 2023 *document* de l'Assemblée Générale 2023

Item 23

Topic / Thème: **Presentation of nominations to the Executive Committee 2023–2027**

Présentation des candidatures au Comité exécutif 2023–2027

Rapporteur: **Thomas Schulz, Secretary-General / Secrétaire général**

Date: **12 May 2023**

ICA Statutes, Article 12. Composition of the Executive Committee

Selon les statuts de l'ACI, Article 12. Composition du comité exécutif:

The Executive Committee of the Association consists of the following members:

Le Comité exécutif de l'association comprend les membres suivants :

- The President of the Association, who presides over all regular and extraordinary General Assemblies, the meetings of the Executive Committee, International Cartographic Conferences and acts as the main representative of the Association.
 - Le Président de l'Association préside les assemblées générales et extraordinaires, les réunions du comité exécutif, les conférences internationales de cartographie et agit en tant que représentant principal de l'association.
 - A Past President, who shall serve for one term following the term of President.
 - L'ancien président siégera pour une mandature suivant la mandature du Président.
 - Five to seven Vice-Presidents, the exact number to be decided at the General Assembly of Delegates. They assist the President in the performance of his or her different duties.
 - Cinq à sept Vice-Présidents, le nombre précis est décidé lors de l'assemblée générale des Délégués. Ils assistent le Président dans l'exécution des différentes tâches.
 - A Secretary General and Treasurer, who is responsible for the administration and the general running of the Association.
 - Un secrétaire général et trésorier est responsable de l'administration et du fonctionnement général de l'Association.
-

The ICA received the following nominations by the deadline of 12 March 2023 for the next Executive Committee:

Au 12 mars 2023, l'ACI a obtenu les candidatures suivantes pour le prochain Comité exécutif :

Executive Committee (2023–2027):

Le Comité exécutif (2023–2027) :

- **President / Président:**
 - **Georg Gartner** (Austria / Autriche)

- **Secretary-General and Treasurer / Secrétaire général et trésorier:**
 - **Thomas Schulz** (Switzerland / Suisse)

- **EC members (in the order of nomination date): / Membres du Comité exécutif (dans l'ordre de la date de nomination) :**
 - **Dariusz Dukaczewski** (Poland / Pologne)
 - **László Zentai** (Hungary / Hongrie)
 - **Dušan Petrovič** (Slovenia / Slovénie)
 - **Haosheng Huang** (Belgium / Belgique)
 - **Amy Griffin** (Australia / Australie)
 - **Jiping Liu** (China / Chine)
 - **Serena Coetzee** (South Africa / Afrique du Sud)
 - **Alex Kent** (United Kingdom / Royaume-Uni)